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Vragen van het lid Ouwehand (PvdD)
aan de minister van Landbouw,
Natuur en Voedselkwaliteit over de
populariteit van reptielen als
gezelschapsdieren. (Ingezonden
8 augustus 2008)

1
Bent u bekend met het artikel «Het
reptiel is de nieuwe hond»1, waaruit
blijkt dat het houden en verzamelen
van reptielen in Nederland een
enorme vlucht heeft genomen?

2
Kunt u uiteenzetten hoeveel reptielen
er jaarlijks in Nederland worden
verkocht, om welke soorten het zoal
gaat en welke ontwikkelingen zich
voordoen in de handel in reptielen?

3
Kunt u uiteenzetten welk deel van de
in Nederland verhandelde reptielen
afkomstig is van wildvang, en welk
deel van kweek?

4
Hoe beoordeelt u de constatering dat
de snel toenemende vraag heeft
geleid tot een sterftecijfer van
negentig procent onder de
geïmporteerde exotische dieren kort
na aankomst? Kunt u uiteenzetten
hoe de situatie nu is?

5
Kunt u uiteenzetten welke
regelgeving geldt voor het kweken,

tentoonstellen en verhandelen van
reptielen? Acht u deze regelgeving
voldoende met het oog op
dierenwelzijn, volksgezondheid en
biodiversiteit? Kunt u dit toelichten?

6
Hoe beoordeelt u de uitspraak van de
directeur van het Reptielen
dierenpark SERPO dat er jaarlijks
«waanzinnig veel dieren» ontsnappen
en er minstens zoveel gedumpt
worden? Kunt u aangeven om
hoeveel ontsnapte en gedumpte
dieren het gaat? Zo ja, welke
maatregelen bent u voornemens te
treffen om deze aantallen terug te
dringen en tevens de
volksgezondheid en het welzijn van
de dieren te beschermen? Zo neen,
waarom niet en bent u bereid een
deugdelijke inventarisatie uit te
voeren?

7
Hebt u zicht op de aard van het
consumentengedrag dat betrekking
heeft op de aankoop van reptielen?
Bent u van mening dat er sprake is
van impulsaankopen? Zo ja, in welke
mate en welke ambitie heeft u voor
het terugdringen van het aantal
impulsaankopen? Zo neen, waar
baseert u dat op?

8
Hebt u zicht op het aantal
opvangcentra en de capaciteit voor
gedumpte en afgestane reptielen en
de wijze waarop deze worden
gefinancierd? Acht u dit aantal

voldoende? Zo ja, waar baseert u dit
op? Zo neen, bent u bereid zich in te
spannen voor het creëren van een
landelijke dekking van opvangcentra
voor reptielen?

9
Kunt u uiteenzetten welke regels
gelden voor het fokken, houden en
doden van de dieren die aan reptielen
worden gevoerd? Op welke wijze
wordt het welzijn van deze
zogenaamde voedseldieren
gewaarborgd?

10
Welke diersoorten worden als
(levend) voedsel voor reptielen
gebruikt en wat is de herkomst van
deze dieren? Kunt u uiteenzetten
onder welke voorwaarden levende
dieren als muizen, ratten, konijnen en
kittens aan reptielen mogen worden
gevoerd?

11
Kunt u uiteenzetten op welke wijze
een humane dood gegarandeerd kan
worden van levende dieren die door
de eigenaar van reptielen
eigenhandig gedood worden
alvorens zij worden gevoerd aan
reptielen?

12
Kunt u uiteenzetten welke kaders er
worden gehanteerd voor de
herintroductie van reptielensoorten in
de natuur? Kunt u uiteenzetten
hoeveel pogingen tot herintroductie
van reptielen de afgelopen jaren zijn
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ondernomen, door wie, waar deze
dieren zijn uitgezet en hoeveel van
deze pogingen succesvol zijn
geweest? Op welke wijze worden
dergelijke herintroducties van
reptielensoorten gemonitord?

1 Vrij Nederland, 26 juli 2008.
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